



Date: 04 August 2025

التاريخ: 4 أغسطس 2025

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE

السادة /قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Notification regarding the resolutions by circulation issued by the Board of Directors of Multiply Group PJSC**

**الموضوع : إخطار بخصوص القرارات بالتمرير الصادرة عن مجلس إدارة شركة مجموعة ملتبلاي ش.م.ع**

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that the Board of Directors of Multiply Group PJSC has passed the following written resolutions by circulation at 3:30pm on Monday, 4 August 2025:

نود إفادتكم علمًا بأن مجلس إدارة شركة مجموعة ملتبلاي قد أصدر القرارات التالية بالتمرير في تمام الساعة الثالثة والنصف عصرًا يوم الإثنين الموافق 4 أغسطس 2025:

1. Accepting resignations submitted by H.E. Hamad Khalfan Ali Matar Alshamsi and H.E. Mansoor Ibrahim Ahmed Saeed AlMansoori from their membership in the Company's Board of Directors.
2. Inviting the Company's general assembly to convene on September 1, 2025 (or any other date as approved by the Securities and Commodities Authority), to elect two members to the Company's Board of Directors.

1. قبول استقالة كلاً من سعادة/حمد خلفان علي مطر الشامسي وسعادة/ منصور إبراهيم احمد سعيد المنصوري من عضوية مجلس إدارة الشركة.

2. دعوة الجمعية العمومية للشركة للانعقاد بتاريخ 1 سبتمبر 2025 (أو في أي تاريخ آخر توافق عليه هيئة الأوراق المالية والسلع) لانتخاب عضوين من أعضاء مجلس إدارة الشركة.

Thank you and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

DocuSigned by:  
  
55A45FF8F453418...

**سامية بوعزة – الرئيس التنفيذي والمديرة العامة للمجموعة**  
**Samia Bouazza – Group CEO and Managing Director**

Copy to:

Securities and Commodities Authority (SCA)  
Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة